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Voorzitter, 

 

Met veel enthousiasme is de PvdA-fractie begonnen aan de nieuwe 

raadsperiode 2018-2022. Vandaag bespreken we de begroting van 2019, de 

meerjaren begroting en de najaarsnota van 2018. Over de najaarsnota kunnen 

we relatief kort zijn. Met de genoemde positieve bijstelling komt het 

begrotingssaldo voor 2018 uit op een overschot van € 22.753,00.  

De PvdA-fractie gaat akkoord met het raadsvoorstel van de najaarsnota, maar 

met dien verstande dat u goed gaat monitoren dat de BGT (Basisregistratie 

Grootschalige Topografie) op 1 januari 2020 volledig en actueel is.  

De PvdA is na een lange afwezigheid weer onderdeel van de coalitie in Pekela. 

Dat het voor de komende vier jaren geen gemakkelijke klus gaat worden blijkt 

wel uit deze begroting.   

Het college geeft aan dat zij inmiddels op hun Pekelders de mouwen hebben 

opgestroopt en vooruitstrevend aan de slag zijn gegaan met het uitwerken van 

het partijenakkoord “Meer Begrip, Meer Tolerantie en Meer Vriendschap”. Wij 

verwachten ook niet anders. Gezien de financiële situatie moge het duidelijk 

zijn dat niet alle plannen gerealiseerd gaan worden. Er is helaas weinig ruimte 

voor nieuw beleid. Dit vergt veel creativiteit, moeilijke en soms pijnlijke 

besluiten. Inventief vinden wij in elk geval dat u een voorkeurslijst presenteert 

met de potentiele bezuinigingsmaatregelen en mogelijkheden van 2019 tot en 

met 2022. Voorzitter dat verdient een pluim.  Ondanks forse 

bezuinigingsmaatregelen is de begroting voor 2019 en de meerjarenbegroting 

sluitend. Pekela geeft niet meer uit dan dat erin komt.  
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Alvorens wij een besluit nemen over de begroting heeft de PvdA-fractie nog 

een aantal vragen over de programma´s van de begroting: 

 

 Programma 1, Bestuur en organisatie 

Voorzitter, De kompanjie. Kunt u aangeven hoe momenteel de stand van 

zaken zijn over inhuur extra personeel en het ziekteverzuim. De PvdA 

gaat bewust niet in op de actualiteit met betrekking tot de Kompanjie. 

Dit onderwerp komt apart op de raadsagenda van 20 november as. 

daarnaast komt de directeur van de Kompanjie in de volgende inforaad 

aan het woord. 

 

 Programma 2, Veiligheid 

Voorzitter, Kunt u aangeven hoe de procedure is bij wegwerkzaamheden 

en ondergrondse leidingen en dan met name met betrekking tot de 

veiligheid en bereikbaarheid van de bewoners.   

 

 

 Programma 3, Verkeer en Vervoer 

Wat is de huidige status van de onderhoudswerkzaamheden aan bruggen 

en beschoeiingen. Blijft u binnen de begroting en kunt u alle geplande 

werkzaamheden uitvoeren. 

Samenwerking met de afdeling Veilig Verkeer Pekela, hoe verloopt de 

huidige samenwerking. 

Voor een poos terug konden we in de krant lezen dat Pekela 

landbouwverkeer wilde toelaten op de N366 voor de ontsluiting van de 

doorgaande wegen in Pekela. Wat is hiervan de status. 

 

 Programma 4, Economische zaken 

Uw ondersteuning aan het opzetten van innovatiewerkplaatsen en de 

oprichting van de gebiedscoöperatie Zuid en Oost Groningen werpt 

inmiddels haar vruchten af. Er zijn inmiddels een tweetal 

innovatiewerkplaatsen in onze regio, waarvan 1 in Pekela. Er lopen op dit 

moment al meerdere opdrachten en studentenlijnen. In totaal zijn daar 

momenteel al bijna 50 studenten mee aan het werk en aan het 

onderzoeken.  
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Het belangrijkste doel van de gebiedscoöperatie is behoud en de 

ontwikkeling van de regio Zuid- en Oost-Groningen. Daarvoor stimuleert, 

ontwikkeld en de realiseert de gebiedscoöperatie economische 

activiteiten die in het voordeel zijn van de regio Zuid- en Oost-Groningen, 

maar voor Pekela in het bijzonder. 

De PvdA gaat ervan uit dat Pekela deze initiatieven proactief gaat en 

blijft steunen en waar nodig te faciliteren. 

 

Verder In deze paragraaf kunnen we lezen dat de gemeente de realisatie 

van glasvezelinternet wil faciliteren. Maar het initiatief en de uitvoering 

ligt niet bij de gemeente Pekela. Waarom kan de gemeente daarin geen 

voortrekkersrol in spelen?  

 

 Programma 5, Educatie 

Een van de voorgestelde bezuinigingen op de begroting 2020 zijn de 

bezuinigingen op de kosten van logopedie, hoe moeten wij dat zien, wat 

wilt u daarmee bereiken. Verontruste logopedisten trekken inmiddels al 

aan de bel. 

 

De onderwijshuisvesting, hierover was nogal veel ruis op de lijn. Wat is 

momenteel de status van dit probleem. 

 

Daarnaast vragen wij ons af op welke termijn u met de definitieve 

plannen komt met de inrichting van IKC’s in onze gemeente. 

 

 Programma 6, Sport, cultuur en recreatie 

Voorzitter het verheugd ons dat u al voortvarend aan de slag bent 

gegaan met de aanleg van het kunstgasveld bij WSS. 

 

Kunt u ons aangeven of de inspanningen van de laatst gehouden 

fitheidstest voor ouderen in Oude Pekela resultaat heeft opgeleverd en 

heeft voldaan aan de doelstelling. 

 

Hoe is de status van het onderhoud aan bomen binnen onze Gemeente. 
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 Programma 7, Sociale voorzieningen en sociaal beleid 

Voorzitter u wilt van volgend jaar structurele bezuinigingen doorvoeren 

op het bibliotheekwerk, hoe moeten wij ons dat voorstellen. 

 

Voorzitter, de huidige betere economische omstandigheden, betekend 

dat ook minder mensen in de kaartenbak van de gemeente. Welke 

gevolgen kunnen wij hiervan verwachten in Pekela. 

 

Met de laaggeletterdheid hebt u tal van ambities die u de komende jaren 

wilt volgen en toepassen. Hoe moeten we dit zien in combinatie met de 

voorgestelde bezuinigingen op logopedie. 

 

 

 Programma 8, Gezondheid en milieu 

Voorzitter, wat voor doel heeft u voor ogen met het oprichten van een 

jongerenraad. Hoe wordt deze jongerenraad opgericht. Wat worden hun 

taken. Wat voor verantwoordelijkheden krijgt de jongerenraad. Komt er 

ook een partijenverdeling over de beschikbare zetels. 

 

De problemen over de financiering van de jeugdzorg moge bij eenieder 

duidelijk zijn. Hoe gaat Pekela dat voor nu en in de toekomst aanpakken 

 

Voorzitter, wanneer krijgen we de toegezegde evaluatie van de 

afvalinzameling op de rol.  De PvdA-fractie heeft hier nog veel vragen 

over. Onder ander de afvalwijzer, De Veenborg, informatie op de 

gemeentelijke website enz. 

 

 Programma 9, Ruimtelijke ordening en volkshuisvesting 

Hoeveel gebruik wordt er gemaakt van de stimuleringslening en voor wat 

bedrag aan euro´s kan er nog gebruik van worden gemaakt. 

 

Voorzitter u wilt nieuwe invulling geven aan de bestemming van De 

Clockstede in Nieuwe Pekela en de Molenhof in Oude Pekela. Op wat 

voor termijn kunnen we daarover enige informatie verwachten.  

 

Hoe staat de bouw van het nieuwe verzorgingstehuis in Nieuwe Pekela 

ervoor, verloopt alles op schema. 
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Voorzitter, naar wij hebben begrepen zal er een informatieavond komen 

voor de bewoners rondom het terrein van Berend Botje in Oude Pekela. 

Wanneer staat dat op de rol. 

 

_________________________________________________________________ 

 

Tot slot voorzitter, Pekela staat misschien wel weer aan de vooravond van tal 

van veranderingen en ontwikkelingen op economisch, sociaal en financieel 

gebied, maar ook op het gebied van samenwerking. 

De PvdA-fractie wil de komende 4 jaar inzetten op een toekomstbestendig, 

leefbaar en duurzaam Pekela, in combinatie met het verbeteren van ons imago 

buiten onze gemeentegrenzen. 

Pekela wil en blijft streven naar een toekomst die wij als Pekela en als 

Pekelders zelf blijven bepalen. Vanuit Pekela is er duidelijk informatie naar 

buiten gebracht hoe Pekela hierin staat. Voorzitter, de herfst is aangebroken, 

traditiegetrouw een jaargetijde met veel wind en storm, maar nu ook nog met 

een portie ´Veendammer Wind``, waar Pekela duidelijk geen behoefte aan 

heeft. 

 

Voorzitter, over al deze uitdagingen, veranderingen, ontwikkelingen en wind 

die de komende jaren waarschijnlijk op ons af zullen komen, daar wil de PvdA 

graag met u, met het college en de met raad van Pekela samen de schouders 

onder zetten. 

 

  

 

 

Fractie afdeling Pekela 

 

Jeroen Roorda 
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Reiny Kuiper 


